
Slovensha Kraiina 
Turnišče. Nedavno se je vrnilo k nam iz so

sednje fare precej delavcev iz Francije. Z njih 
obrazov se bere neko zadovoljstvo, iz česar bi 
človek sklepal, da so srečni, ker so se vrnili v 
domači kraj, kjer bodo zimo preživeli v krog« 
svojih domačih. Zaslužek letos zaradi slabe va

lute francoskega franka ni bil bcgve kako do

ber, vendar pa zadovoljiv. — Prejšnji teden so 
se naši čevljarji peljali na sejem v Cakovec. Ko 
so šli proti štrukovcem v Medjimurju, se jim 
je nudil grozen prizor. Gorel je namreč mlin, V 
katerem je bilo nad 150 metrov zrnja, škoda 
znaša nad 240.000 din. Kako je prišlo do požara, 
se še ne ve. — V nedeljo, 27. novembra, je ne

znani »uzmovič« ukradel kolo Koren Francu, 
čevljarskemu mojstru, ki se je nekaj časa mudil 
v gostilni Tivadar. Tatvino je takoj prijavil orož

nikom, ki zlikovca zasledujejo. 
Lendava. Dan državnozborskih volitev se bliža 

z bliskovito naglico, še nekaj dni nas loči od 
11. decembra, ko bomo oddali glasove za naše 
bodoče zastopnike v narodni skupščini. Premi

slimo natančno, kako bomo ravnali, kajti dobro

bit ljudstva zavisi v največji meri od njegovih 
voditeljev. Letos imamo v našem okraju kar štiri 
poslanske kandidate, in sicer: dr. Klar Franca, 
zdravnika iz Dolnje Lendave na dr. Stojadinovič

Koroščevi listi, a ostale tri na dr. Mačkovi listi. 
Odločitev za nas, ki cenimo le izvršena dejstva, 
ne bo težk:;. Volili bom zastopnika sedanje vla

de, ki je ž tudi za naše kraje ogromno dobrega 
storila. Mamljivim besedam opozicijskih agita

torjev pa ne verjamemo, ker še oni, za katere 
se ti navdušujejo, niso nič pozitivnega storili. 
Torej 11. decembra vsi na volišče in oddajmo 
svoje glasove edinemu pravemu in zaslužne

mu voditelju slovenskega naroda dr. Korošcu, 
katerega ves trud stremi za dobrobitjo kmet

skega ljudstva in ubogega delavstva. — Tudi 
bivši poslanec g. Benko Josip poziva v svojem 
časopisu »Murska Krajina« svoje volilce, da od

dajo 11. decembra svoje glasove za dr. Stojadi

novičKoroščevo listo, ker je tudi po njegovem 
mnenju delo sedanje vlade zelo uspešno. — Pre

tekli teden je odkorakala druga četa naše l1 

vojske iz zgodovinsko pomembnega gradu, i 
je zato, ker je voda precej izpodkopala zidovje 
ter je obstojala bojazen, da bi zaradi tega prišlo 
do nezaželjenih posledic, ki bi lahko zahtevale 
tudi človeške žrtve. Posebna komisija pa je po

slopje natančneje pregledala in ugotovila, da je 
grad v še dobrem stanju in vojska brez nevar

nosti lahko biva v njem še najmanj pol stoletja. 
Dejstvo, da so vojaki za nekaj časa zapustili 
grad, so nekateri začeli zlorabljati in so govorili 



da so odšli zato, ker da bo v kratkem naSa ozem

lje zasedla madžarska vojska. Toda veselje teh 
lažiagitatorjev je bilo zelo kratko, ker se je dne 
27. novembra naša vojska vrnila v grad. 

Beltinci. Pred ciiievi nas je zapustil tajnik in 
računovodja našega veleposestva g. Dominko 
Štefan. Podal je namreč ostavko na to mesto, 
ker so mu plačo tako znižali, da nikakor ne bi 
mogel svojo družino primerno preživljati. Pri 
šel je na svoj dom v Nedeljico, kjer si bo do no

vega službenega m^sta nekoliko odpočil. —■ Pre

tekli teden je veleposestvo prodajalo v »Raščič

kem« gozdu še rastoča drva. Kupci so nekatere 
parcele tako visoko zdražiii, da se je že sam »lo

gar« čudil. Nabava kurjave je za naš okraj 
precej pereče vprašanje, ker se drva iz leta v 
leto vedno bolj draže ter so nekateri pametno 
ukrenili, da so ačeli k riti s premogom. 

Gradišče. Pri nas imamo gospodinjski tečaj, 
katerega vodita dve gospodični. Hvalevredno je, 
da se naša obmejna ženska mladina nekaj nauči 
za življenje. Tokratni tečaj se bliža koncu in 
bo zaključen z najboljšim uspehom. 

Velika Polana. Naša lepa cerkvica je dobila 
novega župnika v osr" ■ g. Halaz Danijela, dose

danjega kaplana v Lendavi. G. župniku želimo 
V novem vinogradu Gospodovem obilo božjega 

-
blagoslova. — ~ ' sedanjih državnozborskih vo

litvah kandidira na Mačkovi listi tudi naš rojak 
Miško Kranjec. Prerokujejo mu, da bo doživel 
na političnem polju velik poraz. 

Petanci. Kmalu bo nostavljena dobra mostovna 
zveza Gornje. Prekmurja z ostalo Slovenijo. 
Dokler pa —ost ne bo dograjen, bo še vozil brod, 
ki  a je zaradi poplav vsako leto v nevarnosti. 
To nevarnost razdiralnega dela deroče Mure pa 
je odstranil cestni odbor rnurskosoboškega okra

ja s smotreno regulacijo. Obrežje je namreč ob

ložil z gladkimi betonskimi kvadri, ki so postav

ljeni na trdno podlago iz draeja in zbite zemlje. 
Obrežje je na ta način precej višje in bo voda 
tudi ob dvignjeni gladini drsela ob betonski ste

ni. Stik ceste z reko in brodom je nanovo zgra

jen z betonskim cestiščem in vzidanimi železni

mi drogovi, na katere bo pritrjen mostič, ki 
služi za dovoz k brodu. 

Veliki Dolenci. Tupatam pride človek iz Do

len; ke fare do kake številke »Slov. gospodarja« 
in vidi, da mnogo piše o naših sosednih vaseh 
in farah. Tudi mi se lahko malo pobahamo, da 
pred par leti je bila v našem kraju samo »Do

movina« naročena, ali zdaj, ko začenjamo že 
umno gospodariti, nam je preveč potreben »Slov. 
gospodar«; največ koristnega nam prinaša pri

loga »Kmečko delo«. — Zadnjo nedeljo smo imeli 
procesijo preko državne meje na Madžarsko pod 
vodstvom g. Horvat Franca, župnika v Velikih 
Dolencih. Procesija je štela nekaj prek 200 ljudi, 
kateri so bili zbrani iz dolenske in markovske 
fare. — Naši izseljenci se tudi vračajo nazaj v 
svojo 'epo in prekrasno domovino. Prihaiajo za

dovoljni, najbrž imajo polne žepe. — Letošnje

leto smo oblekli tudi našo cerkev v novo obleko: 
dobila je novo streho in od zunaj smo jo lepo 
pobelili. 


